

香港殘疾人奧委會暨傷殘人士體育協會

Hong Kong Paralympic Committee & Sports Association for the Physically Disabled (HKPC & SAPD)

第四十三屆週年會員大會

43rd Annual General Meeting

#執行委員會委員候選人資料表格

Personal Particular Form of Nominee for Election of Executive Committee Member

適用於被提名的新候選人 Applied to new nominee

候選人姓名 _____ 中文 _____ 英文 _____
Name of Nominee: _____ (Chinese) _____ (English)

性別 Sex : _____ 職業 Profession : _____

學歷 Academic Background : _____

成為協會會員年份 : _____ 殘疾/健全人士*

Membership History: as a member of HKPC & SAPD in the year _____ Disabled/Able-Bodied*

*請刪去不適用 Please delete if inappropriate

會員証號碼 Membership No. _____

(1) 曾參與協會之事務或工作，請簡述年期及內容(如適用)：

Please specify the involvement of HKPC & SAPD affairs with duration and details (if any):

(2) 曾參與在區域或國際性殘疾人士體育運動之服務或組織，請簡述年期及內容(如適用)：

Please specify the involvement of regional and/or overseas disabled sports affairs with duration and details (if any):

(3) 期望對協會的貢獻

Expected contribution to the Association:

如有需要，請自行影印及另紙填寫。Please photocopy and use additional page(s) if necessary.

(註)：候選人在本表格所提供的個人資料，只限於第四十三屆週年會員大會執行委員會委員提名及選舉有關事宜上使用。候選人同意將有關資料分發給協會所有會員作參考用途。有關資料將由協會秘書處職員處理，並於第四十三屆週年會員大會選舉後銷毀。如有任何查詢，請與秘書處職員林兆倫先生聯絡，電話：2602-8232。

Remarks: Information of nominee will only be used in the 'Election of Executive Committee' at the 43rd Annual General Meeting. All information specified in this form will be disclosed and circulated to members of HKPC & SAPD as reference for the 'Election'. The Secretariat staff of HKPC & SAPD will deal with the nominee's information and it will be voided after the 43rd Annual General Meeting. For any enquiry, please contact the Secretariat staff Mr. Glen Lam at 26028232.